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 Markus berättade om kommande bostadsmässaområdet, seniorparken 

som byggs i närheten av parken på Vallgatan, närmotionsplatserna och 
underhållningen, detta år utförs servicearbete på Insäs närmotionsplats. 
Brukets gångväg på parkgränden har varit problematisk. Till Skukulträskets 
vandringsrutt planeras en tillgänglig rutt till kåtan.  
Utvecklingsanvisningen för cykel- och gångtrafik kommer till näringsliv- och 
infrastruktursnämndens möte i maj.  
 
Äldrerådets önskemål; Bänkar för vilopauser omkring i staden, rådet får ge 
tips om var bänkarna kunde placeras så att de bäst fyller sitt syfte.  
Utveckling av servicelinjen vore önskvärt. För tillfället är det möjligt att åka 
till centrum från byarna en gång i veckan. Markus berättade att NTM-
centralen är med i arbetet kring att utveckla kollektivtrafiken.  
 
Togs även fram att en petanque plan önskas på gården till Generalhagens 
skola. 
Äldrerådet vill även få en möjlighet att ge sitt utlåtande till olika planer. 
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